
 

 
Savings Program 

 

 
 

Ontario Public Service Employees Union- OPSEU/SEFPO Members 
Reserve and Save on Airport Parking 

 

With a network that spans coast to coast, Park’N Fly is focused on providing our customers with cost-effective 
parking options while enjoying a park happy experience with every stay. To access your member discount and save 

you have three options: 

1. Reserve via Park’N Fly App: Easily reserve your next parking stay, save your payment information to your 
reservation, and you’ll be able to check in and out from the convenience of the app. Download today or click to 
learn more at www.parknfly.ca/app. 

2. Reserve as an Existing Rewards Member:  

• If you haven’t transitioned your existing Park’N Fly Rewards account, 
complete your transition in the Park’N Fly app or visit 
parknfly.ca/rewards-transition. You’ll be prompted to enter and validate 
your cell phone number and update your member profile.  

• Then, sign into your Park’N Fly Rewards account using the Park’N Fly app or 
online at parknfly.ca and reserve your next stay. Enter your association 
discount code in the Optional Discount field during the reservation process to 

access your exclusive savings on every eligible reservation. Park’N Fly 

Rewards Members: be sure to complete your vehicle drop off and pick up in 
the app - every completed stay will qualify you for more status and rewards! 

• Not a Park’N Fly Rewards Member?  Enroll on the Park’N Fly app or at  
parknfly.ca/rewards. The more you park, the more you earn! 

 

3. Reserve Online: Click RESERVE ONLINE (to the right), select your preferred 
location, and enter your travel dates and times along with your discount code in 
the Optional Discount field during the reservation process to reserve your next 
parking stay. 

Plus, earn valuable Aeroplan points on every eligible stay.* 

 

  • •  Toronto  •  Ottawa  •  Montreal  •  Halifax 

Vancouver  •  Edmonton  •  Winnipeg  •  Toronto  •  Ottawa  •  Montreal  •  Halifax 
 

 
 

 

Rates are discounted off regular rates. Various conditions apply. Rates are subject to change. Discount cannot be combined with any other offer or discount and must be reserved. 
Park’N Fly Rewards program and app are not applicable in Halifax. The Park’N Fly mobile app is required to be a member of Park’N Fly Rewards. Park’N Fly Rewards program benefit 
eligibility will be determined by member tier. Eligible members must redeem available points during the reservation process. Eligible points accumulated prior to or before 
December 31, 2023 will be available for redemption in the new Park’N Fly Rewards program in 2024. Current Park’N Fly Rewards members will be required to confirm their 
acceptance into the new program and confirm their personal information. As of January 2024, Park’N Fly Rewards point earnings will be availab le to qualifying members who meet 
the minimum number of defined parking stays within the qualifying time period. Conditions apply and program details are subject to change. Please visit parknfly.ca and enter 
discount code to validate rates. Taxes, surcharges, and car care services are excluded from corporate pricing. *Aeroplan not available at Montréal location. ®Aeroplan is a registered 
trademark of Aeroplan Inc., used under license. ®The Air Canada maple leaf logo is a registered trademark of Air Canada, used under license. Park’N Fly is a registered trademark of 

1884901 Alberta Ltd.  Updated January 2024. 

 

✓   Reserve ahead and save 

✓   Lowest rates available on the app or 

online 

✓   Optional detailing and oil change 

services 

✓   Complimentary EV charging at select 

locations  

Discount Code  

1140050 
Enter when reserving  
at www.parknfly.ca 

 

 

 

Join/Log In 

 

 
 

RESERVE ONLINE 
 

 

 

 

http://www.parknfly.ca/app
http://www.parknfly.ca/rewards
http://www.parknfly.ca/rewards
http://www.parknfly.ca/rewards
http://parknfly.ca/content/en/partner-promotions.aspx?referralID=14450&coupon=1140050


More Rewards for your Traveller. 
More Savings for your Organization. 

Realize additional travel program savings when your travellers choose Park’N Fly every time. 
You get travel program compliance, your travellers get the rewards they deserve. 

Questions? 
Visit www.parknfly.ca/rewards or contact your sales executive today.

GREEN
1-2 stays*

GOLD
3-7 stays*

PLATINUM
8+ stays*

Instant 5% discount
on online reservations

Earn Park’N Fly Rewards Points
on every dollar spent

Earn Aeroplan® points
on every Self Park stay

Plaza Premium Lounge
discounts

Exclusive bonus point
offers and promotions

Earn Aeroplan® points
on every Valet stay

50 75

1:1

100 150

25% 25%

100

1.5:1

175

30%

INCREASE USAGE OF YOUR NEGOTIATED CORPORATE RATE ON EVERY STAY



 

 
Programme d’économies 

 

 
 

Les membres de l’association Syndicat des employés de la fonction publique de l'Ontario (OPSEU/SEFPO) 
réservent et économisent sur le stationnement d’aéroport 

 

Avec un réseau qui s’étend d’un océan à l’autre, Park'N Fly s’efforce d’offrir à ses clients des options de 
stationnement rentables tout en profitant d’une expérience de stationnement agréable à chaque séjour. Pour 
accéder à votre rabais de membre et économiser, vous disposez de trois options : 

1. Réserver sur l’application Park’N Fly : Réservez avec facilité votre prochain séjour de stationnement grâce à 
l’application Park'N Fly et bénéficiez du tarif le plus bas ! De plus, enregistrez vos informations de paiement 
dans votre réservation et vous pourrez vous enregistrer et partir depuis le confort de l’application. Téléchargez 
l’application dès aujourd’hui ou cliquez pour en savoir plus sur www.parknfly.ca/fr/application 

2. Réserver en tant que membre actuel du programme Park’N Fly Rewards :  

• Si vous n’avez pas transféré votre compte Park'N Fly Rewards actuel, 
terminez votre transition dans l’application Park'N Fly ou visitez 
www.parknfly.ca/fr/inscription-aux-recompenses. On vous invitera à 
entrer et à valider votre numéro de téléphone mobile et à mettre à jour 
votre profil de membre.  

• Ensuite, connectez-vous à votre compte Park'N Fly Rewards à l’aide de 
l’application Park'N Fly ou en ligne sur parknfly.ca et réservez votre prochain 
séjour de stationnement. Entrez le code de rabais de votre association dans 
le champ Rabais optionnel pendant le processus de réservation pour 
accéder à vos économies exclusives sur chaque réservation admissible. 
Membres du programme Park’N Fly Rewards : assurez-vous de finaliser le 
dépôt et la récupération de votre véhicule dans l’application - chaque séjour 
effectué vous donnera droit à plus de statut et de récompenses ! 

• Pas membre du programme Park’N Fly Rewards?  Inscrivez-vous sur 
l’application Park’N Fly ou à www.parknfly.ca/fr/recompenses Plus vous 
vous stationnez, plus vous accumulez ! 

 

3. Réserver en ligne : Cliquez sur RÉSERVER EN LIGNE (à droite), sélectionnez 
votre emplacement préféré et entrez vos dates et heures de voyage ainsi que 
votre code de rabais dans le champ Rabais optionnel pendant le processus de 
réservation pour réserver votre prochain séjour de stationnement. 

De plus, accumulez des points Aéroplan de valeur lors de chaque séjour de 
stationnement admissible.* 

 

Vancouver • Edmonton • Winnipeg •T oronto • Ottawa • Montréal • Halifax 
 

Les tarifs bénéficient d’une réduction sur les tarifs réguliers. Diverses conditions s’appliquent. Les tarifs sont sujets à changement. La réduction ne peut être combinée à aucune autre offre ou réduction et 
doit être réservée à l’avance. Le programme Park'N Fly Rewards et l’application ne sont pas disponibles à Halifax. L’application mobile Park’N Fly est requise pour être membre du programme Park’N Fly 
Rewards. L’éligibilité aux avantages du programme Park’N Fly Rewards sera déterminée par le niveau du statut du membre. Les membres admissibles doivent échanger les points disponibles pendant le 
processus de réservation. Les points admissibles accumulés avant le 31 décembre 2023 pourront être échangés dans le nouveau programme Park'N Fly Rewards en 2024. Les membres actuels Park'N 
Fly Rewards devront confirmer leur acceptation dans le nouveau programme et confirmer les informations de leur identité personnelle. À partir de janvier 2024, les accumulations de points du programme 
Park’N Fly Rewards seront disponibles pour les membres admissibles qui satisfont au nombre minimum de séjours de stationnement définis au cours de la période de qualification. Des conditions 
s’appliquent et les détails du programme sont sujets à changement. Veuillez visiter parknfly.ca et entrer le code de rabais pour valider les tarifs. Les taxes, les suppléments et les services d’entretien 
automobile sont exclus des tarifs d’entreprise. *Aéroplan n’est pas disponible à Montréal. ® Aéroplan est une marque de commerce déposée d’Aeroplan Inc. utilisée sous licence. * Le logo de la feuille 

d’érable d’Air Canada est une marque de commerce déposée d’Air Canada utilisée sous licence. Park’N Fly est une marque de commerce déposée de 1884901 Alberta Ltd. Mise à jour janvier 2024. 

S’inscrire/se 
connecter 

✓   Réservez à l’avance et économisez 

✓ Les plus bas tarifs disponibles sur 

l’application ou en ligne 

✓   Option des services d’esthétique et 

de vidange d’huile 

✓   Recharge de VE gratuite aux 

emplacements sélectionnés 

locations  

Code rabais 

1140050 
À entrer lors de la 

réservation  
at www.parknfly.ca 

 

 

 

 

 
 

RÉSERVER EN 
LIGNE 

 

 

 

 

https://www.parknfly.ca/fr/inscription-aux-recompenses/
https://www.parknfly.ca/fr/recompenses/
http://www.parknfly.ca/fr/rewards
http://www.parknfly.ca/rewards
http://www.parknfly.ca/rewards
http://parknfly.ca/content/fr/partner-promotions.aspx?referralID=14450&coupon=1140050


Plus de récompenses pour votre voyageur. 
Plus d’économies pour votre organisation. 
Réalisez des économies supplémentaires sur le programme de voyage lorsque vos voyageurs 

choisissent Park’N Fly à chaque fois. Vous bénéficiez de la conformité du programme  
de voyage, vos voyageurs obtiennent les récompenses qu'ils méritent. 

Questions? Visitez www.parknfly.ca/fr/recompenses 
ou contactez votre directeur des ventes dès aujourd’hui.

AUGMENTEZ L’UTILISATION DE VOTRE TARIF D’ENTREPRISE NÉGOCIÉ

VERT
1 à 2 séjours*

OR
3 à 7 séjours*

PLATINE 
+ de 8 séjours*

5% de rabais instantané
sur les réservations en ligne

Accumulez des points
Park’N Fly sur chaque

dollar dépensé

Accumulez des points
Aéroplan® lors de chaque

séjour au Libre-service

Rabais sur le lounge
Plaza Premium

Offres exclusives de point
bonus et promotions

Accumulez des points
Aéroplan® lors de chaque

séjour au Valet

50 75

1:1

100 150

25% 25%

100

175

30%

1.5:1
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